

Reference: SY-AL-00216



TENDER ADVERTISEMENT

Subject: Tender for Six Months Framework agreement for Maintenance and Cleaning of the Main Canals for Irrigation Drainage in Maskana

Action Against Hunger (AAH) is a registered International nongovernmental organization, founded in 1979, with operations in more than 40 countries, around the world. Teams in the field combat hunger on four fronts: nutrition, food security, health, water, and sanitation.

Tender Reference Number: SY-AL-00216

Tender for Six Months Framework agreement for Maintenance and Cleaning of the Main Canals for Irrigation Drainage in Maskana.

Bidding documents and conditions can be obtained by interested parties from Action Against Hunger (AAH) through email, by sending an email to the following address procurement@sy.acfspain.org with a formal request for obtaining the tendering dossier mentioning tender reference number to send tender documents by Email, starting from August 03rd till August 23rd, 2023 between 9:00 AM and 4:00 PM.

Address: Al-Mohafaza, in front of Lawyers Syndicate, Aleppo City, Syrian Arab Republic.
Tel: +963 945 444 316

E-mail: procurement@sy.acfspain.org

Submission of Offers by Hand on:

August 23rd, 2023, before 04:00 PM.

Payment Method

Bank Transfer

Currency:

Syrian Pounds



Reference: SY-AL-00216



إعلان عن مناقصة

الموضوع: مناقصة ضمن اتفاق إطاري لمدة ستة أشهر لصيانة وتنظيف القنوات الرئيسية لتصريف الري في مسكنه

منظمة مكافحة الجوع (AAH)، منظمة دولية غير حكومية تأسست عام 1979. تقوم المنظمة بممارسة عملها في أكثر من 40 دولة حول العالم. تسعى الفرق الميدانية في منظمة مكافحة الجوع (AAH)، للعمل في أربع مجالات رئيسية: التغذية، والأمن الغذائي، والمياه، والإصحاح.

الرقم المرجعي للمناقصة: SY-AL-00216

مناقصة ضمن اتفاق إطاري لمدة ستة أشهر لصيانة وتنظيف القنوات الرئيسية لتصريف الري في مسكنه

يمكن الحصول على وثائق وشروط المناقصة من قبل الأطراف المعنية من منظمة مكافحة الجوع وذلك بإرسالهم طلب رسمي لوثائق وأوراق المناقصة وذلك على إيميل المنظمة procurement@sy.acfspain.org مع ذكر رقم مرجع المناقصة ليتم ارسال وثائق المناقصة بالبريد الإلكتروني، ابتداءً من تاريخ: 03 من شهر آب ولغاية 23 من شهر آب 2023، من الساعة 09:00 صباحاً وحتى الساعة 04:00 عصرًا.

العنوان: المحافظة، أمام نقابة المحامين، مدينة حلب، الجمهورية العربية السورية.
هاتف: +963-945-444-316

بريد الكتروني: procurement@sy.acfspain.org

موعد ارسال العروض باليد بتاريخ: 23 آب 2023، قبل الساعة 4:00 عصرًا

طريقة الدفع:

تحويل بنكي

الليرة السورية

العملة:



٦٦٩٨

Reference: SY-DA-01097



TENDER ADVERTISEMENT

Invitation to Tender for Four Months Framework agreement for Distribution of Conservation Agriculture inputs in Al-Hasaka, Aleppo, Hama, Idlib Governorates.

Action Against Hunger (AAH) is a registered International nongovernmental organization, founded in 1979, with operations in more than 40 countries, around the world. Teams in the field combat hunger on four fronts: nutrition, food security, health, water, and sanitation.

Tender Reference Number: SY-DA-01097

Four Months Framework agreement for Distribution of Conservation Agriculture inputs in Al-Hasaka, Aleppo, Hama, and Idlib Governorates.

Bidding documents and conditions can be obtained by interested parties from Action Against Hunger (AAH) through email, by sending an email to the following address procurement@sy.acfspain.org with a formal request for obtaining the tendering dossier mentioning the tender reference number to send tender documents by Email, starting from July 30th till August 20th, 2023 between 9:00 AM and 4:00 PM.

PS: The Tender is divided into four Geographical Lots as per below table, and the bidder can apply for one lot or more.

#	Geographical Area	Description
1	Al-Hasakeh Governorate	Distribution of Agriculture Input
2	Aleppo Governorate	
3	Idlib Governorate	
4	Hama Governorate	

Organization Addresses:

Damascus	Aleppo	Al Hasaka
Rawda Square, Property # 3648/6, Hashem Building, 2nd floor, Damascus, Syria Tel: +963 945 444 252	Al-Muhafaza, next to Bar Association, Property #3567/1, Ground floor, Aleppo, Syria Tel: +963 945 444 316	Ali Ben Abi Taleb Street, Building # 22, Hassakeh, Syria Tel: +963 945 444 365

E-mail: procurement@sy.acfspain.orgSubmission of Offers by Hand on August 20th, 2023, 04:00 PM.

Payment Method

Bank Transfer

Currency:

Syrian Pounds



Reference: SY-DA-01097



إعلان عن مناقصة

الموضوع: دعوة للمشاركة في مناقصة ضمن اتفاق إطاري لمدة أربعة أشهر لتقديم مدخلات زراعية للمحافظات (حلب - الحسكة - حماة - إدلب)

منظمة مكافحة الجوع (AAH)، منظمة دولية غير حكومية تأسست عام 1979. تقوم المنظمة بممارسة عملها في أكثر من 40 دولة حول العالم. تسعى الفرق الميدانية في منظمة مكافحة الجوع (AAH)، للعمل في أربع مجالات رئيسية: التغذية، والأمن الغذائي، والمياه، والإصحاح.

الرقم المرجعي للمناقصة: SY-DA-01097

مناقصة ضمن اتفاق إطاري لمدة أربعة أشهر لتقديم مدخلات زراعية للمحافظات (حلب - الحسكة - حماة - إدلب)

يمكن الحصول على وثائق وشروط المناقصة من قبل الأطراف المعنية من منظمة مكافحة الجوع وذلك من خلال ارسال طلب رسمي للحصول على وثائق وأوراق المناقصة إلى إيميل المنظمة procurement@sy.acfspain.org مع ذكر رقم مرجع المناقصة ليتم ارسال وثائق المناقصة بالبريد الإلكتروني، ابتداءً من تاريخ: 30 من شهر تموز ولغاية 20 من شهر آب 2023، من الساعة 09:00 صباحاً وحتى الساعة 04:00 عصرًا.

ملاحظة: هذه المناقصة مقسمة إلى أربع مجموعات جغرافية وفقاً للجدول أدناه، ويمكن العارض التقدم إلى واحدة من هذه المجموعات أو أكثر.

#	المنطقة الجغرافية	الوصف
1	محافظة الحسكة	لتقديم مدخلات زراعية
2	محافظة حلب	
3	محافظة حماة	
4	محافظة إدلب	

عناوين المنظمة:

الحسكة	حلب	دمشق
شارع علي بن أبي طالب، بناء رقم 22، الحسكة، الجمهورية العربية السورية، هاتف: +963 945 444 365	المحافظة، بناء رقم 1/3567 الطابق الأرضي، حلب، الجمهورية العربية السورية، هاتف: +963 945 444 316	ساحة الروضة، بناء الهاشمي، بجانب مكتب الهرم، دمشق، الجمهورية العربية السورية، هاتف: +963 945 444 252

بريد الكتروني: procurement@sy.acfspain.org

موعد ارسال العروض باليد بتاريخ: 20 آب 2023، الساعة 4:00 عصرًا

طريقة الدفع:

تحويل بنكي

الليرة السورية

العملة:



٦٥١٢

